
Zápisnica zo zasadnutia Komisie MZ pre riešenie problematiky neprispôsobivých 
občanov, konaného dňa 18.11.2015 na Mestskom úrade v Trnave 

 
 
Prítomní:  Ing. Jozef Čavojský, Mgr. Rastislav Mráz, Mgr. Ing. Marián Galbavý, Ing. Jozef   
                 Pobiecký, Ing. Jozef Klokner  
Ospravedlnení: Ing. Adam Peciar  
Hostia:     Ing. arch. Milan Horák, Ing. Ivana Mudriková, PhD., Mgr. Ingrid Huňavá 
Sekretár: Jarmila Mrvová 
 
 

Program rokovania: 
  

1. Otvorenie rokovania 
2. Prerokovanie návrhu „Programu hospodárskeho rozvoja 

a sociálneho rozvoja mesta Trnava“ na obdobie rokov 2014-2020 s 
výhľadom do roku 2030 - stanovisko  

3. Rôzne 
4. Záver 

Počas úvodu zasadnutia bolo zistené, že sa dostavil potrebný počet členov na to, aby bola 
komisia uznášaniaschopná. 

K bodu 1:  

Zasadnutie otvoril predseda komisie pre riešenie problematiky neprispôsobivých občanov, 
Ing. Jozef  Čavojský, ktorý privítal prítomných. K programu rokovania navrhol najskôr 
prerokovať bod 3 a následne bod 2 z dôvodu spoločného zasadnutia komisie školstva 
a vzdelávania k prezentácii Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta 
Trnava (ďalej PHSR). 

Predseda komisie dal o návrhu hlasovať s výsledkom: 

za: 5, zdržal sa: 0, proti: 0 

K bodu 3:  

Mgr. Huňavá, vedúca odboru sociálneho, prítomných oboznámila s anonymnou písomnosťou 
adresovanou na bytovú komisiu MZ v Trnave, v ktorej obyvatelia Coburgovej ulice 23 - 25 
upozorňujú na zhoršujúci sa stav života na Coburgovej ulici v Trnave. Mgr. Mráz namietol, že 
tá písomnosť nie je anonymná, má svojho adresáta, ktorému treba odpovedať, jeho meno 
zašle. Tiež žiadal, aby odpoveď na stanovisko bola zaslaná aj členom VMČ č.5. Odpoveď 
pre obyvateľov Coburgovej ulici 23-25 tvorí prílohu zápisnice. 

K bodu 2: 

S návrhom  PHSR mesta Trnava prítomných oboznámil Ing. arch. Milan Horák a Ing. Ivana 
Mudríková, PhD. Pri prezentácii sa podrobne zamerali predovšetkým na časť D- 
Komunikácia, verejné služby a občan a tiež na časť D.3 – Sociálny a komunitný rozvoj na 
území mesta Trnava, ktorý je zameraný cielenými aktivitami vytvárať systém služieb na 
miestnej úrovni a zodpovedá zisteným miestnym potrebám, reaguje na lokálne odlišnosti 
a zaisťuje, že finančné prostriedky vynakladané na služby sú efektívne využívané. Celkom je 
vypracovaných 46 projektových zámerov. Ing. Čavojský reagoval otázkou, či je v nich 
zapracované aj nízkoprahové centrum pre bezdomovcov, na ktorú dostal kladnú odpoveď. 



Mgr. Huňavá vyjadrila názor, že predkladaný materiál je živý dokument, s ktorým sa bude 
ďalej pracovať, ale nemôže byť nikdy naplnený bezo zvyšku. Členovia komisie sa dohodli, že 
svoj názor na predkladaný návrh vyjadria hlasovaním per  rollam. Výsledok hlasovania bude 
zapracovaný do uznesenia č.1.  

K bodu 4:  

Ing. Čavojský poďakoval členom komisie za ich aktívnu účasť na rokovaní komisie a ukončil 
zasadnutie. 

 
 
 
 
 
                                                                                     Ing. Jozef  Č a v o j s k ý, v.r.   
                                                                                             predseda komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
        
 

Zápis vyhotovila dňa 26.11.2015 

Jarmila Mrvová, sekretár komisie 


